



Brussels, 7 December 2020

12356/20

---

---

**Interinstitutional File:**  
2011/0203 (COD)

---

---

JUR 480  
EF 263  
ECOFIN 972  
CODEC 1063

**LEGISLATIVE ACTS AND OTHER INSTRUMENTS: CORRIGENDUM/RECTIFICATIF**

---

Subject: Directive 2013/36/EU of the European Parliament and of the Council of 26 June 2013 on access to the activity of credit institutions and the prudential supervision of credit institutions and investment firms, amending Directive 2002/87/EC and repealing Directives 2006/48/EC and 2006/49/EC  
(*Official Journal of the European Union L 176 of 27 June 2013*)

---

LANGUAGE concerned: **DE**

PROCEDURE APPLICABLE (according to Council document R/2521/75):

— Procedure 2(b) (obvious error in one language version)

This text has also been transmitted to the European Parliament.

TIME LIMIT for the observations by Member States: 8 days

**OBSERVATIONS to be notified to: [dql.rectificatifs@consilium.europa.eu](mailto:dql.rectificatifs@consilium.europa.eu)**  
**(DQL RECTIFICATIFS (JUR 7), Directorate Quality of Legislation, Legal Service)**

**BERICHTIGUNG**

**der Richtlinie 2013/36/EU des Europäischen Parlaments und des Rates vom 26. Juni 2013  
über den Zugang zur Tätigkeit von Kreditinstituten und die Beaufsichtigung von  
Kreditinstituten und Wertpapierfirmen, zur Änderung der Richtlinie 2002/87/EG und zur  
Aufhebung der Richtlinien 2006/48/EG und 2006/49/EG**

*(Amtsblatt der Europäischen Union L 176 vom 27. Juni 2013)*

Seite 402, Abschnitt II Artikel 123 Absatz 2 Satz 2

*Anstatt:*

"... Die zuständigen Behörden verlangen von den Instituten, über Artikel 383 der Verordnung (EU) Nr. 575/2013 hinaus jedes weitere bedeutende Geschäft mit diesen Unternehmen zu melden. Diese Verfahren und bedeutenden Geschäfte werden von den zuständigen Behörden überwacht."

*muss es heißen:*

"... Die zuständigen Behörden verlangen von den Instituten, über Artikel 394 der Verordnung (EU) Nr. 575/2013 hinaus jedes weitere bedeutende Geschäft mit diesen Unternehmen zu melden. Diese Verfahren und bedeutenden Geschäfte werden von den zuständigen Behörden überwacht."